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Přítomni: Hlinková, Potoček, Pretl, Svobodová; Kostka 

Skype: Cee, Flašar

Omluven: Čech

1) Výbor schválil zápis z předešlé schůze a ze setkání s členskou základnou během sjezdu ČNS v 

Ostravě

2) Členská základna, ekonomika – dr. Hlinková připraví mail členské základně s žádostí o 

zaplacení platby členských příspěvků. Dr. Svobodová a dr. Hlinková rozeslaly upomínku členům, 

kteří dosud nezaplatili příspěvky za rok 2014

3) Info o proběhlých akcích – v listopadu proběhlo setkání s členskou základnou během sjezdu 

ČNS v Ostravě (viz zápis v sekci ke stažení). V prosinci se uskutečnilo pravidelné předvánoční 

setkání v Praze. Výbor navrhuje uskutečnit setkání se členskou základnou na jaře v Brně – během 

Sympozia praktické neurologie (červen 2015). Volební VH navrhuje uskutečnit v době konání 

Akademie neurologie (září 2015). Členská základna bude informována v předstihu

4) Dr. Svobodová informovala o přípravách zápisu ASN, z.s. do veřejného rejstříku

5) Výbor vyjádřil uspokojení nad aktivitou SAS ohledně úhradových dodatků 2015 – kdy se daří 

vyjednávat zlepšené podmínky s pojišťovnami oproti úhradové vyhlášce vydané MZ.

6) Prodloužení smluv s pojišťovnami – v současné době některé pojišťovny již návrhy rozeslaly, 

VZP předpokládá distribuci na jaře t.r.

7) Kvalita a nastavení ambulantní péče. SASp vyzývá zájemce, kteří by měli zájem pracovat jako 

komisaři ASAC při udělování licenci ve své specializaci. 

8) ÚZIS prodloužil sběr dat do začátku května. Sběr dat je elektronický, do konce února je nutné se

do systému opětovně zaregistrovat, staré registrace neplatí.

9) Výbor vyzývá členy ASN aby plné moci pro dohodovací řízení 2016 udělovali výhradně ASN. Je 

nutné zabránit tříštění našich hlasů mezi ASN a další organizace. Jedině tak může dojít k plnému 

hájení zájmů soukromých neurologů mezi ambulantními specialisty. Dostatečný počet mandátů 

během dohodovacího řízení může zabránit situacím, kdy v létě 2014 chybělo pouze několik hlasů k

přijetí úhradové vyhlášky ve výrazně příznivější podobě, než byla poté předložena MZ. Mohlo se 

tak předejít nejistotě ohledně úhrad a úmorným jednáním, která probíhají ještě počátkem roku (viz 

bod č. 5)

zapsal Pretl


